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Szanowny Pan
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W imieniu dyrekton, nauczycieli, rodzicow a pzede wszystkim mlodzie2y uczqszczajqcej do Zespolu Szkol

Ekonomicznych zwracam sig z proSbq o wsparcie rozwoju aktywno5ci fizycznej i promocji zdrowia poTzez

pzystqpienie do RzEdowego Programu budowy kompleks6w sportowych Orlik - edycja 2024. Nab6r wniosk6w

zostal pzedlu2ony do 28 czerwca 2024 r.

Obecnie szkota nie posiada iadnej infrastruktury sportowej. Budowa nowego kompleksu sportowego wpisuje sig

w najwy2sze standardy nouroczesnego miasta, Bgdzie otwarta i przyiazna dla wvystkich, niezale2nie od wieku,

plciczy umiejgtnoScifizycznych. Pzedsiqwziqcie to pozwolistwozy6 pzestzefl, ktora nie tylko promuje aktywno66

fvycznauale tak2e uzmacnia wigzi spoleczne i integruje lokalne spoleczno5ci.

pismo w tej sprawie otzymatam od Pani Dyrektor Zespolu Szkol Ekonomicznych, K6re stanowi zatqcznik do

niniejszej interpelacji.
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Zgloszenre

Wychodz4c naprzeciw potrzebom mlodzie?y, rozwoju akfywno6ci fizycznej i promocji

zdrowia zglaszam chE6 przystqpienia do Programu budowy kompleks6w sportowych Orlik -
edycja 2024, l<t6rego celem jest budowa nowych obielct6w sportowych o najwyzszych

standardach j akoSciowych.

W ramach programu mo2liwe jest uzyskanie dofinansowania m.in. na budowq kompleksu

sportowego Orlik skladaj4cego siq z:

o Boiska pilkarskiego o w)41I. min. 30 x 62 m o nawierzchni zttawy syntetycznej,

o Boiska wielofunkcyjnego o wyn. min. 19 x32 m o nawierzchni poliuretanowej

o Zaplecza sanitarno-szatniowego,

o oswietlenia kompleksu, ogrodzenia kompleksu, stojak6w rowerowych.

Proszg o wsparcie przy reiltzacji tego przedsigwzigcit, kt6re przycryni sig do

powstania infrastruktury sportowej prry Zespole Szk6l Ekonomicznych we Woclawku.

Obecnie szkola nie posiada 2adnej infrastruktury sportowej w formie boiska, bieini itp.

https://www.goy.pVweb/sport/program-budowy-kompleksow-sportowych-orlik

Zwyrazami szacunku

Alicja GolEbiewska


